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LUXEMBOURG SELECTION FUND 

Société d’Investissement à Capital Variable 
Registered Office: 33A, Avenue J.F. Kennedy L-1855 Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg 

Registre de Commerce: Luxembourg B 96.268 
(the “Company”) 

 
 

Notice to the shareholders of the LUXEMBOURG SELECTION FUND – Active Solar (the 
“Sub-Fund”) (the “Shareholders”)

 

Luxembourg, on 14th November 2025 

All capitalised terms used herein shall have the same meaning as in the prospectus of the 
Company (the “Prospectus”). 

Dear Shareholders, 
 
The board of directors of the Company (the “Board”) hereby informs the Shareholders of the 
following changes to the Prospectus applicable as of 16th December 2025: 
 
Amendments to the SFDR annex of the Sub-Fund 
 
The SFDR annex of the Sub-Fund will be updated. These updates are minor and do not change 
the investment strategy, risk profile or your rights as an investor. The updates are limited to: 

• Addition of three new taxonomy-aligned activities – electricity storage, electricity 
transmission and distribution, and installation, maintenance and repair of energy-efficient 
equipment. These activities are relevant to the solar sector and reflect its entire value chain, 
from producing, storing and distributing electricity to using it efficiently. 

• Minor editorial and grammatical improvements to the SFDR annex for greater clarity, 
precision and ease of understanding.  

 
Renaming of Share Class 
 
Share Class I GPB will be renamed to X GBP. 
 
Clarification in relation to Share Classes 
 
It has been clarified that Share Classes B EUR and B USD are available to investors and financial 
intermediaries, which according to local market practices perceive trail commissions paid from the 
Investment management fee, as governed by an agreement with the distributor. 
 

*** 
 

Shareholders disagreeing with the above-mentioned changes may redeem their shares 
of the Sub-Fund free of any charge from the date of this notice until 15th December 2025. 
 
The abovementioned changes and additional clerical changes will be reflected in an updated 
version of the Prospectus to be dated December 2025 which will be made available to the 
shareholders at the registered office of the Company. 

 

The Board 
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LUXEMBOURG SELECTION FUND 

Société d’Investissement à Capital Variable 
Siège social : 33A, Avenue J.F. Kennedy L-1855 Luxembourg, Grand-Duché de Luxembourg 

Registre de Commerce : Luxembourg B 96.268 
(la « Société ») 

 
Avis aux actionnaires de LUXEMBOURG SELECTION FUND – Active Solar (le 

« Compartiment ») (les « Actionnaires »)

 

Luxembourg, le 14 novembre 2025 

Les termes commençant par une majuscule dans les présentes auront le sens qui leur est donné 
dans le prospectus de la Société (le « Prospectus »). 

Chers Actionnaires, 
 
Le conseil d'administration de la Société (le « Conseil ») informe par la présente les Actionnaires 
des modifications suivantes apportées au Prospectus avec effet au 16 décembre 2025 : 
 
Modifications apportées à l'annexe SFDR du Compartiment 
 
L'annexe SFDR du Compartiment sera mise à jour. Ces mises à jour sont mineures et n’affectent 
en rien la stratégie d’investissement, le profil de risque ou vos droits en tant qu’investisseur. Les 
mises à jour se limitent aux éléments suivants : 

• Ajout de trois nouvelles activités alignées sur la taxinomie – stockage d’électricité, 
transmission et distribution d’électricité et installation, entretien et réparation 
d’équipements peu énergivores. Ces activités revêtent une grande importance pour le 
secteur de l’énergie solaire et se retrouvent dans l’ensemble de sa chaîne de valeur, allant 
de la production, du stockage et de la distribution d’électricité à son utilisation efficiente. 

• Améliorations rédactionnelles et grammaticales mineures au sein de l’annexe SFDR dans 
un souci de clarté, de précision et de facilité de compréhension.  

 
Changement de dénomination d’une Classe d'actions 
 
La Classe d’actions I GPB sera renommée X GBP. 
 
Clarification relative aux Classes d’actions 
 
Il a été précisé que les Classes d’actions B EUR et B USD sont disponibles pour les investisseurs et 
les intermédiaires financiers qui, selon les pratiques de marché locales, perçoivent des 
rétrocessions prélevées sur la Commission de gestion, conformément à un accord conclu avec le 
distributeur. 
 

*** 
 

Les Actionnaires n’approuvant pas les modifications susmentionnées peuvent demander 
le rachat de leurs actions du Compartiment gratuitement à partir de la date du présent 
avis et jusqu’au 15 décembre 2025. 
 
Les changements et modifications administratives supplémentaires susmentionnés seront reflétés 
dans une version actualisée du Prospectus datée de décembre 2025, qui sera mise à la disposition 
des actionnaires au siège social de la Société. 

 

Le Conseil 
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